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Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 
L o k a l a  h a n d i k a p p r å d e t                          
 

    SID 1 (3) 
2007-01-09
 

 
 
PROTOKOLL NR 1/2007 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta den 9 januari 2007 
 
Justerat den 16 januari 2007 
 
 
 
Lars Eriksson  Lena Spano 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 

Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län, vice ordförande 
Pia Olsson, RSMH 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

                     Anica Hjulström, 1:e sekreterare ÄoF 
 
Förhinder:     Leif Ejderhamn, FUB Stockholm 

Annika Wedin, SDF 
 
§ 1 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.   
 
§ 2 Justering av protokoll   
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Lena Spano utsågs att förutom Lars Eriksson justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 16 januari.   
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 6 december blivit 
justerat den 13 december.  
 
§ 3 Presentation av nya handikapprådet  

      Till handikappråd i Spånga-Tensta 2007-2010 har stadsdelsnämnden utsett Leif 
Ejderhamn (FUB), Lars Eriksson (IFS), Pia Olsson (RSMH), Lena Spanó 
(Strokeföreningen) och Annika Wedin (SDF). Pia Olsson som är den enda nya 
ledamoten är ordförande i RSMH-Järva/Regnbågen och har tidigare suttit i Kista LHR. 
Handikapprådet har för närvarande två vakanser. 
 
§ 4 Val av ordförande 

      Lars Eriksson utsågs till ordförande och Lena Spano till vice ordförande.  
 
§ 5 Rådets arbetsformer och samverkan med nämnd och förvaltning 

      Rådet diskuterade sina arbets- och mötesformer och kom fram till att minst tre 
ledamöter bör vara närvarande vid varje sammanträde. Om färre deltar får viktiga frågor 
bordläggas. Det är angeläget med ett utvidgat samarbete mellan rådet och förvaltningen 
och nämnden. Det beslutades att sekreteraren ska skicka rådets sammanträdestider 2007 
till berörda tjänstemän med inbjudan att komma till rådet så snart man arbetar med en 
fråga där rådets kompetens och åsikter efterfrågas. Möten med nämnden ska enligt 
handikapprådets instruktion äga rum minst en gång per år och med presidiet lika ofta. 
Dessa möten behöver bokas in i god tid så att så många som möjligt kan delta.  

      Rådet önskar ett möte med biståndsbedömarna för funktionshinder och gav i uppdrag åt 
sekreteraren att kontakta enhetschefen Inger Nilsson för ett besök på Stormbyvägen där 
Avdelningen för äldre och funktionshindrade har sina lokaler.  

      Rådet vill även träffa tekniska avdelningen under våren med anledning av att 
omorganisationen inom staden skapat oklarheter kring vart man ska vända sig med olika 
problem i den yttre miljön. 
 
§ 6 Remisser, motioner och medborgarförslag     

  ---------------- 
       
      § 7 Nämndärenden  

MBL-versionen av Spånga-Tensta stadsdelsnämnds verksamhetsplan och budget 2007 
hade skickats ut till ledamöterna som enades om att den var svår att ta sig igenom på 
egen hand. Bland övriga ärenden till nämndens nästa sammanträde finns ett 
upphandlingsärende som beskrivs nedan under Övriga frågor. Ytterligare två ärenden 
kan ha intresse för handikapprådet: Uppföljning av vård- och omsorgsboendet i Spånga-
Tensta och Nytt ledningssystem för Hälso- och sjukvården.  
 

      § 8 Kallelser, protokoll och övriga skrivelser  
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Spånga-Tensta pensionärsråds protokoll från den 7 december 2006 lades till 
handlingarna. 
Protokoll nr 10 från kommunstyrelsens handikappråds sammanträde den 30 november 
2006 lades till handlingarna.             

      Synskadades riksförbund i Stockholms stads yttrande över förslag till budget 2007 för 
Stockholms stad daterat 2006-12-11 lades till handlingarna.             
Kommunstyrelsens handikappråds skrivelse till kommunfullmäktige om budget 2007 
lades till handlingarna.             
Inbjudan från HSO i Stockholms län och HSO i Stockholms stad till Seminarium om 
utrymning och brandsäkerhet torsdagen den 25 januari 2007. Pia Olsson deltar. 
 
§ 9 Tillgänglighet/bygglov  
Lena Spano fortsätter granska byggnadsritningar etc. för handikapprådets räkning. 
Ritningar över Sundbyskolans ombyggnad av matsal och gymnastiksal kommer 
Tekniska avdelningen att skicka direkt till Lena som redovisar ev. förslag på 
förbättringar/kompletteringar vid nästa sammanträde.   
Lena Spano redogjorde för svårigheter med otillgänglig sophantering i den egna 
bostadsrättsföreningen i Tensta. Rådet menade att stadsdelsnämnden borde uppmuntra 
även privata hyresvärdar och bostadsrättsföreningar etc. att bli mera delaktiga i arbetet 
för ökad tillgänglighet i staden. 
 
§ 10 Barnfrågor 
-------------- 
 
§ 11 Balanslistan  
Studiebesök på Lyktan är inte aktuellt för närvarande. Trygghetsvandringarna återupptas 
senare i år. Möte med biståndsbedömarna för funktionshinder planeras.  
 
§ 12 Övriga frågor    
1:e sekreterare Anica Hjulström, Avdelningen för äldre och funktionshindrade besökte 
handikapprådet och berättade att nämnden ska upphandla kvälls- och nattpatrullen igen. 
Lars Eriksson utsågs att delta som medborgarrepresentant tillsammans med två 
medlemmar i pensionärsrådet.  
 
§ 13 Nästa möte  
Nästa möte i lokala handikapprådet äger rum tisdagen 30 januari 2007 klockan 14.00 
i nämndrummet på Tenstagången 55.  
 
 
 
Ann-Margret Lindström  
 
 
Bilaga 
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Balanslistan 


